
Ako členka asociácie ASIL prišla na PIKTO15 24. októbra prvýkrát. 

Čo hovoríte na tému tohtoročnej konferencie?  Dotýka sa aj Vás?

Téma Pikta zameraná na duel ilustrátora s číslami je výborná voľba a bytostne sa dotýka každého 
z nás. Trápi nás to a radi by sme sa pohli v tomto smere dopredu. Je úžasné, že sa o tom môžeme 
rozprávať spoločne a zároveň  s niekým, kto tomu naozaj rozumie. 

Ako sa Vám páči atmosféra?

Škoda, že tá atmosféra je taká komorná, pretože si myslím, že  je nás omnoho viac. Minulé ročníky 
som sa nezúčastňovala kvôli zdravotným problémom, ale teraz som tu veľmi rada. Je viac než 
vhodné, aby ilustrátori navzájom diskutovali o vážnych veciach, pokiaľ to s ilustrovaním myslia 
naozaj vážne.

Hoci ste na PIKTE prvýkrát, v priestoroch knižnice určite nejde o Vašu premiéru.

Presne tak. Bola som tu na detskom workshope. So žiakmi  siedmej triedy základných škôl som 
viedla tvorivé dielne. Boli úžasní, veľmi šikovní a myslím si, že knižnicu pravidelne navštevujú, 
lebo sa tu pohybovali ako doma.  

Ako by ste charakterizovali Vašu profesiu?

Venuje sa detskej ilustrácii, aj autorskej tvorbe. Vydala som autorskú knihu, pri ktorej som 
nadobudla skúsenosť aj s vydavateľskou činnosťou. Bola to kniha Balada o srdci a vyšla v roku 
2012. V týchto dňoch vychádza vo vydavateľstve Artforum už druhýkrát. 

 

 


